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CUIDEM BCN A HORTA-GUINARDÓ 

SESSIÓ INFORMATIVA DEL BARRI DE CAN BARÓ 

DISTRICTE DE HORTA-GUINARDÓ 

Data:  04/05/2022 Horari: 19:00- 21:05h 

Lloc: Seu del Districte (Ronda Guinardó, 49) 

Enllaç al vídeo: https://www.youtube.com/watch?v=d9YrKRsJS8Q 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Informació d’actuacions i projectes del barri. 

2. Cuidem Barcelona i nova contracta de neteja. 

3. Pla de Barris. Estat dels projectes iniciats. 

4. Presentació de la Red Solidaria de Can Baró i Baix Guinardó. 

5. Temes de mobilitat. 

6. Caixers automàtics en el barri. 

7. Torn obert de paraules. 

 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Frederic Ximeno (Participació - Ecologia Urbana), Maria Luisa d’Addabbo (consellera barri), Núria 

Carmona (consellera tècnica de districte), Eduard Vicente (Gerent districte) i Judith Catalan 

(vicepresidenta del consell). 

Excusa assistència: Rosa Alarcón (regidora de districte) 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA: 

18 persones ( 6 de les quals dones). 

Entitats presents:  

Associació veïnal de Can Baró 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=d9YrKRsJS8Q
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COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA DE 

NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

 

Quant al procés: 

• Queixa sobre el pla Cuidem, pensen que la participació dels veïns és una excusa per fer la 

feina que haurien de fer els tècnics i polítics. 

• Queixa sobre la web del decidim, perquè diuen que serveix per ajornar temes i els veïns no 

s’assabenten bé sobre les actuacions. 

• Demanen més transparència en aquest districte. 

• Queixa per la suspensió i l’ajornament del Consell de Barri. 

• Reclamen que el pla Cuidem és un mal recull de les queixes i reclamacions històriques del 

barri. 

Quant a la neteja i manteniment: 

• Queixes per escombraries als carrers i excrements de gossos. 

• Reclamació per abocament d’amiant als carrers de forma il·legal. 

Quant a la recollida de residus, papereres i contenidors: 

• Es reporten dos incidents amb vehicles de neteja amb frens defectuosos i que això es tingui 

en compte amb els nous vehicles de neteja. 

Quant a l’arbrat i el verd: 

• Es reclama saber quin és el preu dels arbres que es planten i que no retiren arbres que ja són 

del barri. 

Quant a infraestructures i mobilitat: 

• Reclamen incidències relatives a motos en la vorera. 

• Reclamen que els edificis del barri no tenen pàrquings i als carrers es redueixen les places 

d’aparcament. 

 

 RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

• S’afirma que amb els nous vehicles elèctrics es té en compte la seguretat dels frens i la 

seguretat en general, són conscients de les incidències que hi va haver amb els antics vehicles. 

• El tècnic recomana les 3 vies per contactar quan es produeixi un incident que requereixi 

actuació ràpida: l’aplicació mòbil Barcelona a la butxaca, el telèfon del civisme 010 i la web. 

Afegeix que hi ha una brigada amb servei actiu permanent per resoldre en un dia la 

incidència. 

• Al setembre es profunditzarà sobre el contracte de neteja, ja que en aquest consell es pretén 

informar de forma general en què consistirà el Pla Cuidem Barcelona. 
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• S’informa que l’equip del Cuidem Barcelona ja tenen en compte i estan treballant en els punts 

més problemàtics i les reclamacions històriques del barri.  

• S’explica que la intenció de les passejades és poder establir una comunicació directa entre 

tècnics i veïns sobre el terreny en tots aquells punts prioritaris que calen millores i fer un 

exercici de contrast d’informació. 

 

Dins del marc d’aquesta fase informativa i de debat s’anuncia la futura convocatòria de la passejada 

amb ciutadania el dia 14/06 a les 13:00 h (pendent de punt de trobada), per continuar proposant 

millores sobre el manteniment de l'espai públic (pendent de saber quin dia serà). 

 

 


